
 

Van: Bekend bij de griffie 

Verzonden: woensdag 16 oktober 2019 19:40 
Aan: DigiLoket HHNK; Algemeen hoofdnummer 
CC: Griffie Gemeente Medemblik 

Onderwerp: Hoornseweg in Medemblik 

 

Wognum, 16 oktober 2019 
 
Geachte dames en heren, 
 
Recent zijn door mensen van het HHNK aan de Hoornseweg filmbeelden gemaakt in de 
bocht ter hoogte van Hoornseweg 3. 
Over de uitkomsten van dit onderzoek, de observatie en filmbeelden, zal worden overlegd 
binnen het HHNK, de "eigenaar" van de weg. Aanleiding hiervoor zijn meldingen geweest 
over gevaarlijk weggedrag van fietsers die vanuit Hoorn richting Wognum op een niet 
daartoe bestemde plek oversteken. De vraag is niet of er brokken komen, maar wanneer.  
 
Hoewel de weg in eigendom en beheer is bij het HHNK, zijn naast het HHNK ook de 
gemeente Medemblik en de politie mede verantwoordelijk voor de verkeersveiligheid op en 
rond de Hoornseweg in de gemeente Medemblik, gerekend vanaf de rotonde die de 
Oosteinderweg met de Hoornweweg verbindt, tot en met de eerste rotonde voor de afslag 
richting Hoorn/A7. 
 
Er zijn ontwikkelingen die ertoe moeten leiden dat het HHNK het beheer gaat overdragen 
aan de gemeente. Aan die overdracht zitten financiele haken en ogen, wie wil die hete 
aardappel op zijn bordje.. 
 
Nu de realisatie van de verkeersafwikkeling op de Drechterlandse weg, de A7 en de 
verbinding met het achterland, lees Wognum en Nibbixwoud, is afgerond, blijkt dat de 
verkeersdruk op de Hoornseweg veel sterker is geworden.  
 
De Hoornseweg is een prachtige weg, om er te wonen en te verblijven.  
Maar zodra je het pad af gaat wordt je geconfronteerd met asociaal weggedrag. Steeds 
grotere aantallen trekkers met stuiterende aanhangers, vrachtwagencombinaties, motoren, 
automobilisten en brommers, alles en iedereen moet zo snel(!!!) als mogelijk op weg naar..., 
zonder zich rekenschap te geven van de aanwezigheid van aanwonenden. Het is in perioden 
vrijwel onmogelijk nog op de weg te komen, een sliert van passanten. En als voetganger? 
Aangeschoten wild, de sluitpost op de begroting. 
 
Kortom, waar gaat het overleg bij het HHNK toe leiden.  
Worden gemeente en politie hierbij betrokken? Uitstel tot na de overdracht? Softe 
maatregelen als "we gaan de scholen aanspreken"? Verschuilen achter "het heeft bij ons 
geen prioriteit"? Financieel wellicht, "het past niet binnen onze begroting"? 
 
Bedenk wel, u kunt zich niet verschuilen achter het argument dat bovenstaande nieuw voor 
u is. Het dossier Hoornseweg bestaat al meer dan dertig jaar, ik heb mij destijds mogen 
verantwoorden bij de rechtbank.  



 
Wat mag ik nog verwachten. Ik hoop(?/!) dat u eindelijk eens komt met een plan van aanpak 
waarin ieder van u, het HHNK, de gemeente Medemblik en de politie zijn of haar 
verantwoordelijk neemt. 
 
In afwachting van een reactie, 
Bekend bij de griffie  
 
 
 
 
 
 
 
 


